國立中興大學管理學院<u>博士班</u> 核心能力檢核表 <u>Ph.D.</u> Competency Assessment Form, College of Management, NCHU

Doctoral Dissertation Defense -First Three Chapters (博士論文口試 -前三章)

系所(Dept.):	指導教授(Advisor):
姓名(Name):	學號(Student NO.):

本問卷旨在評估學生對「學生將展現識別及清楚表達複雜研究問題」的理解與應用能力,作為 AACSB 認證中教學成果檢核的一部分。 This questionnaire aims to evaluate "Students will demonstrate the ability to identify and articulate complex research problems" as part of the AACSB accreditation teaching outcome assessment.

以下為委員填寫 (For Reviewers)

學生對以下面向的理解與應用能力:

Students' understanding and application abilities in the following areas:

Problem Identification	5	Clearly and accurately identifies all key aspects of complex research
問題識別能力		problems.
		清楚且準確地識別出所有關鍵的複雜研究問題。
	4	Identifies most key aspects of research problems with minor omissions.
		識別出大多數研究問題的關鍵方面,但有輕微遺漏。
	3	Adequately identifies research problems but struggles with complex issues.
		能適當地識別研究問題,但對於複雜議題有困難。
	2	Limited ability to identify research problems effectively.
		識別研究問題的能力有限。
	1	Fails to identify research problems.
		無法識別研究問題。
Articulation of Problems	5	Clearly articulates research problems with strong logical flow and detail.
清楚表達問題能力		清晰地闡述研究問題,具有強邏輯性和詳細內容。
	4	Articulates research problems effectively with minor lapses in clarity.
		有效闡述研究問題,但偶有清晰度不足的情況。
	3	Provides an acceptable explanation of research problems with some gaps in
		detail or logic.
		對研究問題提供可接受的解釋,但在細節或邏輯上有些許缺陷。
	2	Struggles to articulate research problems clearly.
		在清楚表達研究問題方面有困難。
	1	Fails to articulate research problems.
		無法清楚表達研究問題。